

Date: 23rd August 2022

التاريخ: ٢٣ أغسطس ٢٠٢٢م

Subject: MSX Discussion Session on the company's unaudited financial statements for the six months period ended 30 June 2022

الموضوع: جلسة بورصة مسقط النقاشية حول البيانات المالية لشركة تكافل عمان للتأمين ش.م.ع.ع. للسنة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٢م

Takaful Oman Insurance S.A.O.G would like to invite the Investors and Analyst to participate in MSX Discussion Session:

تود شركة تكافل عمان للتأمين ش.م.ع.ع. دعوة المستثمرين والمحللين الماليين للمشاركة في جلسة النقاشية بورصة مسقط المقرر عقدها في:

Date: 25th of August 2022
Time: 4:00 PM (Muscat Time)
Duration: 1 Hour

التاريخ: ٢٥ أغسطس ٢٠٢٢م
التوقيت: ٠٤:٠٠ مساءً (بتوقيت مسقط)
المدة: ساعة واحدة

The agenda of this discussion will be to present the un-audited financial statements for the period ended 30th June 2022 which was disclosed on the MSX website on 26th of July 2022. The discussion will be followed by a Q&A session.

يتضمن جدول الأعمال عرض النتائج المالية غير المدققة للفترة المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٢م والتي تم الإفصاح عنها في موقع بورصة مسقط بتاريخ ٢٦ يوليو ٢٠٢٢م، وبعد انتهاء الجلسة النقاشية سيكون هناك فقرة للأسئلة واجوبه.

The session will be conducted via Zoom, link below;

سيتم عقد الجلسة عبر برنامج الإتصال المرئي (Zoom) من خلال الرابط أدناه:

<https://takafuloman-om.zoom.us/j/83904609275>

<https://takafuloman-om.zoom.us/j/83904609275>



For further information please contact the Investor Relation Officer Mr. Ahmed Al Hinai;
Mobile: 94516144
Email: Harithahmed@takafuoman.om

وفي حالة وجود أية استفسارات يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين الفاضل أحمد الهنائي؛
الهاتف النقال: ٩٤٥١٦١٤٤

البريد الإلكتروني: Harithahmed@takafuoman.om


Neelmani Bhardwaj



Chief Executive Officer (Acting)

نيلماني بهاردواج
القائم بأعمال الرئيس التنفيذي